



03-11-2003



102386964

CUSTOMIZED
Form PTO-1595

RECORD

P

U.S. DEPARTMENT OF COMMERCE
U.S. Patent and Trademark OfficeTo The Honorable Commissioner of Patents and Trademarks:
Please record the attached original documents(s) or copy(ies) thereof.

Docket No.: G000001034/MP

1. Name of conveying party(ies)

PRIMASACS

3.6 63

2. Name and address of receiving party(ies):

Name: DELTASACS
Street Address: Z.I. de l'Abbaye
City + Address: 38780 PONT EVEQUE
France

3. Nature of conveyance:

..... Assignment Merger ☒ Merger Agreement
..... Change of Name Other:

Execution Date: **October 9, 1998**

4. Application number(s) or patent number(s)

..... This document is filed together with a new application whose execution date is:

A. Patent Application No.(s)

B. Patent No.(s)

Des. 349,451

5. Name and address of party to whom correspondence concerning document should be mailed:

Name: **Marvin Petry** Tel.: 703-739-4900
LARSON & TAYLOR, PLC • 1199 North Fairfax St. • Suite 900 • Alexandria, VA 22314-1437

6. Total number of applications and patents involved:

#1

7. Total fee (37 CFR 3.41)

☒ Enclosed (fee code 581)

\$40

(8. Any insufficiency in fee is authorized to be charged to Deposit Account No. 12-0555.)

DO NOT USE THIS SPACE

9. Statement and signature

*To the best of my knowledge and belief, the foregoing information is true and correct and any attached copy is a true copy of the original document.*Marvin Petry
Name of person signing
SignatureMarch 6, 2003
DateTotal number of pages including cover sheet, attachments and documents: **10**

03/10/2003 DBYRNE 00000098 D349451

01 FC:8021

40.00 DP

PATENT
REEL: 013813 FRAME: 0420

EXTRACTMERGER AGREEMENTTHE UNDERSIGNED**- DELTASACS**

a société anonyme with a capital of FRF 1,000,500,
with registered office at Z.I. de l'Abbaye 38780 PONT EVEQUE
registered in the Vienne Commercial Register under No. B 339 708 620,
represented by Mr Jean-Paul PIGE, duly empowered for these purposes by the decision of the
Board of Management of 9 October 1998;

HEREINAFTER CALLED "THE ABSORBING COMPANY".
OF THE FIRST PART

- PRIMASACS

a société anonyme with a capital of FRF 2,000,000,
with registered office at Z.I. de l'Abbaye 38780 PONT EVEQUE
entered in the Vienne Commercial Register under No. B 331 888 289,
represented by Mr Marc Giry, duly empowered for these purposes by decision of the Board of
Management of 9 October 1998;

HEREINAFTER CALLED "THE ABSORBED COMPANY".
OF THE SECOND PART

Have established, as follows, the agreement recording the contributions made by way of
merger by PRIMASACS to DELTASACS.

PRIOR TO THIS AGREEMENT, THE UNDERSIGNED, IN THEIR OFFICIAL
CAPACITIES, STATE AS FOLLOWS.

PREAMBLE**1 - REASONS FOR AND AIM OF THE MERGER**

In order to comply with the provisions of Article 254 of the decree of 23 March 1967, Mr
Jean-Paul Pige and Mr Marc Giry declare that the reasons for and the aim of this merger
operation are as follows:

- Page 5 -

PART TWO

GENERAL CONTRIBUTION CONDITIONS

A - OWNERSHIP - ENJOYMENT

I. - DELTASACS shall be the owner and shall take possession of the assets and rights included in the above contributions from the day when said contributions become definitive, having fulfilled the conditions precedent stipulated below.

II. -- Until such time as said contributions become definitive, the absorbed company shall continue to manage said assets and rights according to the same principles, rules and conditions as in the past. Especially, it undertakes not to modify the current conditions of management of the company, not to increase its charges in any way whatsoever, unless legally obliged to do so, and not to enter into any major undertaking without the prior consent of DELTASACS.

III. -- By express agreement, it is stipulated that, in the relationship between the parties, the effects of the contributions shall be retroactive to 1 January 1998. Consequently, all operations carried out since that date shall be regarded as having been, both actively and passively, for the account and to the profit and risk of DELTASACS, just as if the assets and rights had actually begun to be enjoyed by it on 1 January 1998.

B. -- CHARGES AND CONDITIONS

* Regarding DELTASACS

The present merger contribution is made on the basis of the ordinary and legal charges and conditions as apply in similar cases and particularly on the basis of those that follow, which the representative of DELTASACS obliges the latter to fulfil and execute, namely:

1) DELTASACS shall take all the assets and rights, and, in particular, the goodwill passed to it, together with all the tangible and intangible elements thereof, including, in particular, moveable items and the equipment depending thereon, in such condition as they are at the time of taking possession, without the possibility of lodging any claim or any reason whatsoever.

- Page 11 -

DIVERSE DECLARATIONS

1) Formalities

a) Generally speaking, DELTASACS shall, as of definitive completion of the contributions, be required to fulfill, at its expense, within the legal deadlines, all necessary formalities with a view to rendering the transfer in its favour of the assets contributed to it opposable to third parties.

b) If, upon completion of any one of the formalities, there are or arise registrations, transcriptions or mentions encumbering the property or the funds contributed, the absorbed company shall supply the releases, rejections and deletion certificates therefor.

2) Handover of titles

Upon definitive completion of the contributions, DELTASACS shall be handed the property titles, all contracts, archives, exhibits and other documents relating to the assets and rights contributed.

3) Expenses

All expenses, fees and emoluments generated by the present contributions, and also all those arising therefrom and being a consequence thereof, shall be borne by DELTASACS, and its representative engages its liability in this respect.

4) Election of domicile

For the execution of these presents and the effects thereof, and for all summonses and notices, the representatives of the companies in question, in their official capacities, will elect domicile at the respective registered offices of said companies.

5) Powers

All powers are conferred on the bearer of an original or of a copy of these presents to fulfil all formalities and to make all declarations, and to act in respect of all summonses, depositions, publications and the like.

- Page 11a -

DONE AT LYONS, on 9 October 1998

DELTASACS

represented by Mr J.P. Pige

[signature]

PRIMASACS

represented by Mr Marc Giry

[signature]

SCHEDULES:

- Schedule 1: Evaluation of PRIMASACS' goodwill
- Schedule 2: Details of fixed assets

(DELTASACS/PRIMASACS merger agreement)

SCHEDULE 2

Details of PRIMASACS' fixed assets

	GROSS	PROV. DEPR.	NET
	FRF	FRF	FRF
• Concessions, patents	54,000	48,049	5,950
• Constructions	503,419	403,235	100,184
• Technical installations	3,125,319	2,209,373	915,945
• Other tangible assets	1,441,532	1,195,833	245,699
• Holdings and debts	18,827		18,827
• Other financial assets	206,750		206,750
• Stocks	5,026,946	283,585	4,743,361
• Customers	2,776,829	79,829	2,697,000
• Debtor suppliers	13,379		13,379
• Turnover tax status	402,298		402,298
• Other debts	3,240,140		3,240,140
• Available assets	1,816,087		1,816,087
• Advance charges recorded	65,254		65,254

TRAITE DE FUSION
=====LES SOUSSIGNES- La société DELTASACS

société anonyme au capital de 1.000.500 F,
dont le siège social est sis Z.I. de l'Abbaye 38780 PONT EVEQUE
immatriculée au R. C. S. de VIENNE sous le n° B 339 708 620,

représentée par Monsieur Jean-Paul PIGE, dûment autorisé à cet effet par
décision du Conseil d'administration du 9 octobre 1998.

CI-APRES DENOMMEE "LA SOCIETE ABSORBANTE"
DE PREMIERE PART- La société PRIMASACS

société anonyme au capital de 2.000.000 F,
dont le siège est sis Z.I. de l'Abbaye 38780 PONT EVEQUE
immatriculée au R. C. S. de VIENNE sous le n° B 331 888 289

représentée par Monsieur Marc GIRY dûment autorisée à cet effet par
décision du Conseil d'administration du 9 octobre 1998.

CI-APRES DENOMMEE "LA SOCIETE ABSORBEE"
DE SECONDE PART

Ont établi, ainsi qu'il suit, la convention constatant les apports effectués à titre de fusion
par la société PRIMASACS au profit de la société DELTASACS.

PREALABLEMENT A CETTE CONVENTION, LES SOUSSIGNES, ES-QUALITES,
EXPOSENT CE QUI SUIT.

EXPOSE PREALABLE1/ MOTIFS ET BUT DE LA FUSION

Pour se conformer aux dispositions de l'article 254 du décret du 25 mars 1967, Monsieur
Jean-Paul PIGE et Monsieur Marc GIRY déclarent que les motifs et le but de cette
opération de fusion sont les suivants :

PATENT

REEL: 013813 FRAME: 0426

H6

- Page 5 -

DEUXIEME PARTIE

CONDITIONS GENERALES DE L'APPORT

A/ PROPRIETE - JOUISSANCE

I. - La société DELTASACS sera propriétaire et prendra possession des biens et droits compris dans les apports qui précèdent à compter du jour où lesdits apports seront devenus définitifs, par suite de la réalisation des conditions suspensives stipulées ci-après.

II. - Jusqu'au jour de la réalisation définitive desdits apports, la société absorbée continuera de gérer lesdits biens et droits selon les mêmes principes, règles, et conditions que par le passé; spécialement, elle s'engage à ne pas modifier les conditions actuelles de gestion de l'entreprise, à ne pas aggraver ses charges de quelque manière que ce soit, sauf obligation légale, et ne prendre aucun engagement important sans accord préalable de la société DELTASACS.

III. - De convention expresse, il est stipulé que, dans les rapports entre les parties, les effets des apports rétroagiront au 1er janvier 1998. En conséquence, toutes les opérations faites depuis cette date seront considérées comme l'ayant été, tant activement que passivement, pour le compte et aux profits et risques de la société DELTASACS comme si cette dernière était réellement entrée en jouissance de ses biens et droits au 1er janvier 1998.

B/ CHARGES ET CONDITIONS

* En ce qui concerne la société DELTASACS

Le présent apport fusion est fait sous les charges et conditions ordinaires et de droit en pareille matière, et notamment sous celles suivantes que le représentant de la société DELTASACS oblige celle-ci à accomplir et exécuter, à savoir :

1) La société DELTASACS prendra tous les biens et droits, et notamment le fonds commercial à elle apporté, avec tous ses éléments corporels et incorporels, en ce compris notamment les objets mobiliers et le matériel en dépendant, dans l'état où le tout se trouvera lors de la prise de possession, sans pouvoir élever aucune réclamation pour quelque cause que ce soit.

PATENT

REEL: 013813 FRAME: 0427

- Page 11 -

DECLARATIONS DIVERSES

1°) Formalités

a) La société DELTASACS sera tenue, en règle générale, dès la réalisation définitive des apports, de remplir à ses frais, dans les délais légaux, toutes formalités nécessaires en vue de rendre opposable aux tiers la transmission en sa faveur des biens qui lui ont été apportés.

b) Si, lors de l'accomplissement de l'une quelconque des formalités, il y a ou survient des inscriptions, transcriptions ou mentions grevant les immeubles ou les fonds apportés, la société absorbée devra en apporter les mainlevées, rejets, et certificats de radiation.

2°) Remise des titres

Il sera remis à la société DELTASACS lors de la réalisation définitive des apports, les titres de propriété, tous contrats, archives, pièces et autres documents relatifs aux biens et droits apportés.

3°) Frais

Tous les frais, droits et honoraires auxquels donneront ouverture les présents apports, ainsi que tous ceux qui en seront la suite et la conséquence, seront supportés par la société DELTASACS ainsi que son représentant l'y oblige.

4°) Election de domicile

Pour l'exécution des présentes et leurs suites, et pour toutes significations et notifications, les représentants des sociétés en cause, à-qualités, élisent domicile aux sièges respectifs desdites sociétés.

5°) Pouvoirs

Tous pouvoirs sont donnés au porteur d'un original ou d'une copie des présentes pour remplir toutes formalités et faire toutes déclarations, significations, tous dépôts, publications et autres.

FAIT A LYON, le 9 OCTOBRE 1998

Société DELTASACS
représentée par M. J.P. PIGE

Société PRIMASACS
représentée par M. Marc GIRY

ANNEXES :

- Annexe 1 : Evaluation du fonds de commerce PRIMASACS
- Annexe 2 : Détail des immobilisations

PATENT

RECORDED: 03/06/2003

REEL: 013813 FRAME: 0428